
 

 

Elnökségi ülés jegyzőkönyve 

2025. január 28. 

 

Készült a Vakok és Gyengénlátók Hermina Egyesülete elnökségének 2025. 

január 28-án 18:30-tól online megtartott elnökségi ülésén rögzített hangfelvétel 

alapján. 

Jelen voltak: 
Bukta Bence, elnök, 
Bencze Gábor, elnökségi tag, 
Berta Edina, alelnök, 
Győrfi Attila, elnökségi tag, 
Kovács Ivett, elnökségi tag, 
Kovács Mónika, elnökségi tag, 
(később csatlakozott) Mészáros Gábor, elnökségi tag,  
továbbá Tanácskozási joggal: 
Udvarhelyi Csaba Lászlóné, a felügyelőbizottság elnöke, 
Dr. Major Krisztina, felügyelő bizottsági tag, 
Obenausz Tamás - felügyelő bizottsági tag. 
 
A meghirdetett napirend: 
1. Az elnök beszámolója az elmúlt időszak eseményeiről 
2. Az elnökség 2025. évi munkatervének elfogadása 
3. A 2025. évi közgyűlések időpontjainak meghatározása 
4. Egyeztetés az egyesület szervezeti és működési szabályzatáról 
5. Egyéb észrevételek, hozzászólások 
 
Bukta Bence elnök megnyitotta az elnökségi ülést, köszöntötte az elnökség 
tagjait és megállapította, hogy az elnökség 6 fővel határozatképes.  Az 
elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a jegyzőkönyv-vezető Kovács Ivett, 
annak hitelesítője pedig Berta Edina. Továbbá megegyeztek abban, hogy az 
elnökségi ülésről hangfelvétel készül, amely a jegyzőkönyv elkészültét és 
hitelesítését követően megsemmisítésre kerül.  
 
Az elnök ismertette a már előzetesen írásban kiküldött napirendet, és 
megkérdezte, van-e módosítási javaslat. 
Győrfi Attila 2 kiegészítést javasolt: 
- egyeztetés az MVGYOSZ jelölőbizottsága által kiküldött levélről és kit 
javasolna az elnökség a különböző tisztségekre. 
Igen szavazat: 2 fő (Berta Edina, Győrfi Attila), nem szavazat: 3 fő (Bencze 
Gábor, Kovács Ivett, Kovács Mónika), tartózkodás: 2 fő (Bukta Bence, 
Mészáros Gábor). 
  



 

 

- Egy rendkívüli elnökségi ülés összehívása előzetes egyeztetés céljából a 
soros elnökségi ülés előtt, amelyre a küldötteket meghívjuk a májusi 
MVGYOSZ tisztújításával kapcsolatban. 
Igen szavazat: 2 fő (Berta Edina, Győrfi Attila), nem szavazat: 4 fő (Bencze 
Gábor, Kovács Ivett, Kovács Mónika, Mészáros Gábor), tartózkodás: 1 fő 
(Bukta Bence). 
 
Az eredetileg kiküldött napirend kerül megtárgyalásra 
1. Az elnök beszámolója az elmúlt időszak eseményeiről 
2. Az elnökség 2025. évi munkatervének elfogadása 
3. A 2025. évi közgyűlések időpontjainak meghatározása 
4. Egyeztetés az egyesület szervezeti és működési szabályzatáról 
5. Egyéb észrevételek, hozzászólások 
Igen szavazat: 7 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Bukta Bence, Győrfi Attila, 
Kovács Ivett, Kovács Mónika, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő. 
 
1. Az elnök beszámolója az elmúlt időszak eseményeiről 
Az elnök megnyitotta az 1. napirendi pontot. 
Befejeződött a segédeszköz pályázat kifizetése.  
Bevezetésre került a teljesen akadálymentes Google időpont foglalási 
rendszer az ügyfelek részére. A tagok továbbra is telefonálhatnak, ha ez 
számukra egyszerűbb. 
2025. januárjában végre lezajlott a 2023 évi MÁK ellenőrzés  
Csapó Endre küldötti státusza megszűnt, mivel megszünt a tagsága. A soron 
következő közgyűlésen kell őt pótolni az Alapszabály szerint. 
Páll Erika lemondott a KEB tagságáról. 
Nem kapott az Egyesület +2 főt a bértámogatás rendszerében, továbbra is 12 
munkatársunk kap bértámogatást.  
Két új munkatársat vettünk föl, Pásztor Tibor (podcast készítés) és Görcsi 
Krisztián (informatika oktatás). 
Ács Luca Erika titkárságvezető asszony felmondott, február végével távozik. 
 
Az alábbi határidős elszámolásokra készül jelenleg az iroda: 
- január 31. a költségvetési támogatás elszámolása. 
- január 31. Zuglói Civil Alap elszámolása.  
- február 7. szakmai szempont rendszer adatainak benyújtása.  
- február vége MVGYOSZ által leosztott adó 1% elszámolása. 
Az Elnök bezárta az 1. napirendi pontot. 
 
  



 

 

2. Az elnökség 2025. évi munkatervének elfogadása 
Az Elnök megnyitotta a 2. napirendi pontot. 
Ismertette az előzetesen is kiküldött munkatervet. 
Győrfi Attila azt a módosítást javasolta, hogy az elnökség csak a saját 
ciklusára készítsen munkatervet. 
Igen szavazat: 6 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Győrfi Attila, Kovács Ivett, 
Kovács Mónika, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő, tartózkodás: 1 fő 
(Bukta Bence). 
 
Győrfi Attila javasolta, vegye fel az elnökség március 25-re az SZMSZ 
megtárgyalását a munkatervbe. 
Igen szavazat: 7 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Bukta Bence, Győrfi Attila, 
Kovács Ivett, Kovács Mónika, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő. 
 
Győrfi Attila javasolta továbbá, hogy az április 22-i elnökségi ülést április 15-re 
tegyük át. 
Igen szavazat: 7 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Bukta Bence, Győrfi Attila, 
Kovács Ivett, Kovács Mónika, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő. 
 
Győrfi Attila javasolta, a márciusi elnökségi ülésen az elnökség a költségvetési 
irányelveket határozza meg. 
Igen szavazat: 7 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Bukta Bence, Győrfi Attila, 
Kovács Ivett, Kovács Mónika, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő. 
 
Szavazás a VGYHE elnökségének 2025. évi munkatervéről a fenti 
változtatásokat figyelembe véve: 
Igen szavazat: 6 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Bukta Bence, Győrfi Attila, 
Kovács Ivett, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő, 
(Ettől kezdve Kovács Mónika nem volt jelen az online térben). 
Az Elnök bezárta a 2. napirendi pontot. 
 
3. A 2025. évi közgyűlések időpontjainak meghatározása 
Az Elnök megnyitotta a 3. napirendi pontot. 
Az elnökség javasolta, hogy a VGYHE Rendes éves közgyűlése április 26-án, 
a választó közgyűlés pedig július 12-én legyen. 
Igen szavazat: 6 fő (Bencze Gábor, Berta Edina, Bukta Bence, Győrfi Attila, 
Kovács Ivett, Mészáros Gábor), nem szavazat: 0 fő. 
Az Elnök bezárta a 3. napirendi pontot. 
 
  



 

 

4. Egyeztetés az egyesület szervezeti és működési szabályzatáról 
Az Elnök megnyitotta a 4. napirendi pontot. 
Az előző elnökségi ülés tárgyalása folytatódott. 
Berta Edina hozzászólt, mivel az Alapszabály előírja, kell lennie SZMSz-nek 
(VGyHE alapszabály 59 paragrafus). 
Győrfi Attila szerint az elnökség működési rendje, szolgáltatások és 
igénybevételük legyen az SZMSZ-ben. 
Bukta Bence hozzátette, a PTK szerint nem kötelező. 
Győrfi Attila indítványozta, a márciusi megbeszélést előkészítendő február 20-
ig írásban tegyenek az elnökség tagjai javaslatokat az SZMSZ címszavaira. 
Bencze Gábor javaslata, végezzünk annyiban alapszabály módosítást, hogy 
vegyük ki az SZMSZ-re vonatkozó mondatot. 
Kovács Ivett szerint az Alapszabály mellett érvényben levő több meghatározott 
kérdéskörrel foglalkozó kisebb szabályzat a tagok számára könnyebben 
átlátható és a vezetőség részéről gyorsabban átírható szükség esetén.  
Bencze Gábor hozzátette, lényeges, hogy egy SzMSz megírásához ismét 
szakemberre, jogászra lenne szükség. 
 
Az SZMSZ ügye halasztásra került márciusra. 
Az Elnök bezárta a 4. napirendi pontot. 
 
5. Egyéb észrevételek, hozzászólások 
Az Elnök megnyitotta az 5. napirendi pontot. 
Győrfi Attila hozzászólt: Az MVGYOSZ jelölő bizottsága javaslatokat kér az 
Egyesület vezetőségétől a tisztségeket betöltő személyekre. 
Bukta Bence válaszolt, e-mailben kiküldi, meddig tegyen az elnökség írásban 
javaslatokat.  
Győrfi Attila szóvá tette, másfél éve megtörtént az alelnök névváltoztatása, ami 
azóta nem került bejegyzésre. 
Bukta Bence válaszolt, egy hete egyeztetett Dr. Ozvári Ádámmal, aki utána 
érdeklődik ismét az ügynek. Az Egyesület részéről megtörténtek a szükséges 
lépések a módosítás bejegyzése érdekében. 
 
  



 

 

Udvarhelyi Lászlóné megkérdezte, a megválasztott jelölő bizottság 
megkezdte-e már a munkáját. Hozzátette, a jelenlegi tisztségviselőket is meg 
kellene kérdezniük, de ilyen megkeresés eddig még nem történt. 
Bukta Bence válaszolt: E-mailben rákérdez, május végéig legkésőbb meg kell 
lennie a jelöltek listájának. 
Udvarhelyi Lászlóné jelezte, másnap küldi a FEB irodában lezajlott 
ellenőrzéséről az összefoglalót. 
 
További hozzászólások, észrevételek híján az Elnök bezárta az 5. napirendi 
pontot és az elnökségi ülést. 
 
Budapest, 2025. február 4. 
 

 

 

……………………………... ……………………………... ……………………………... 
Kovács Ivett Berta Edina Bukta Bence 

Jegyzőkönyv-vezető Jegyzőkönyv-hitelesítő Elnök 
 

Mivel az aláírók látássérült személyek, számukra a jegyzőkönyv szövege tanú 

1. által felolvasásra és elmagyarázásra került, és ezt elolvasás és értelmezés 

után, mint akaratával mindenben megegyezőt jóváhagyólag írta alá. 

 

 Tanú 1. Tanú 2. 

Aláírás:  

 

 

Név:   

Lakcím:   

 


